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HYRYLÄN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUS 5/2015 
 
Asialista 
 
Aika: Torstaina 5.11.2015 klo 17.34 – 20.08 
 
Paikka: Tuusulan kunnantalo, kokoushuone Jokela 
 
Osallistujat: Lars Winqvist, puheenjohtaja 
 Ulla Anttonen 
 Marko Ceder 
 Paula Hyttinen 
 Leena Jäntti 
 Nina Kiuru 
 Pekka Koivumäki 
 Pirjo Maula saapui 17.48, poistui 19.20 
 Anne-Maria Mäkinen 
 Antti Piippo 
 Sampsa Rautio 
 Tuomo Sipilä, sihteeri 
 
     
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

3. SRV:n liikekeskusehdotus Indigo 

Tutustuttiin SRV:n ehdotukseen. Toimikunta toteaa, että SRV:n 

ehdotuksen pohjalta voidaan jatkaa suunnittelua.  

4. Nykykeskustan kehittäminen 

Käytiin läpi nykykeskustan kehittämisen ideoita tuottaneet kolme 

ideakilpailun työtä.  

Toimikunta toteaa, että  

 nykykeskustaa tulisi kehittää asuinkerrostalopainotteisesti ja 

korkeaa rakentamista tulisi kohdistaa Paloasemanmäelle.  

 SRV:n liikekeskushanke ja nykykeskustan kehittäminen tulisi 

molemmat saada käyntiin.  

 Nykykeskustan kehittäminen tulisi aloittaa YIT:n ja B&M:n 

suunnitelmien pohjalta, poimien parhaat ideat (kerrostalot ja 

korkearakentaminen). 
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5. Seurattavat asiat: 

Käytiin läpi seurattavia asioita: 

 Anttilanrannan roskikset ja WC:t kuntoon 

 vs. Tekninen johtaja Petri Juhola on kertonut, että ensi keväänä 

siisteys asia saadaan hoidettua 

 bussipysäkit tulisi saada siisteiksi (roskat / mainokset) 

 Toimikunta katsoo, että 

o bussipysäkeille tulisi saada kunnolliset ja tyylikkäät 

katokset, joissa olisi huomioitu myös helppo ja edullinen 

ylläpito. Tämä voisi lisätä myös joukkoliikenteen 

vetovoimaa 

 ympäri Hyrylää on epäsiistejä ja vanhentuneita mainoksia 

 toimikunta totesi, että siisteystaso on vähän noussut 

 mainontaa tulisi saada siistimmäksi  

 kirkon ja Krapinrannan välille tulisi saada julkinen rantapolku 

 toimikunta totesi, että kunnan tulisi olla asiassa aloitteellinen 

 SOME:n käyttöä tulee kunnassa kehittää   

 
 
8. Seuraava kokous 
 Seuraava kokous on 17.12 klo 17:30. 
  

Lars Winqvist  Tuomo Sipilä 
 puheenjohtaja  sihteeri 


